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Referat: 
 

Dato:  4/4 – 2024 
Tidspunkt:  19.00 – 21.00 
Sted:  Video  

Tilstede: Anna, Erling, Irma, Miriam, Mette, Lars og Werner 

Afbud fra: Per 
 

1. Dagsorden blev godkendt 
 

2. Dommeraspirant 
Bestyrelsen har fået en henvendelse fra en dommeraspirant og har godkendt 
anmodningen. 
Det blev aftalt, at Anna skiver til dommeraspiranten. 
 

3. Generalforsamling 2024  

Bestyrelsen kiggede på tilmeldinger ift. forplejning. 

Det blev aftalt, at Anna kontakter Monica vedr. antal tilmelding, der er kommet via 

hjemmesiden. 

Det blev aftalt, at Irma bestiller sandwich og Erling køber sodavand, kaffe og te + mælk 

og sukker. 

Det blev aftalt, at Werner køber gaver. 

Det blev aftalt, at Anna igen laver en power point præsentation. 

 
Erling fortæller, at der er flere medlemmer, som har kontakte ham, fordi de ikke har 
modtaget GF-materialet. 
Anna siger, at Erling skal bede de medlemmer, som ikke har modtaget en mail med GF-
materialet om at kontakte medlemsadministrator, så vi kan få deres nuværende e-mail. 

 
Et medlem har henvendt sig til Erling, fordi hun ikke har fået GF-materialet. Erling har 
slået vedkommende op i Klubsystemet og kunne se, at der var en stopdato ultimo 
2023.  

 
Bestyrelsen siger, at Erling skal kontakte medlemsadministrator. Til det svarer Erling, 
at han ikke må kontakte Monica for Anna. 

 
Anna svarer, at det har hun aldrig sagt. Den øvrige bestyrelse bakker om Annas svar.  
Lars har sagt, at Erling ikke skal ringe til trykkeriet, hvis han ikke modtager et Berner 
Blad, men spørge Monica, som er redaktør og har kontakten til trykkeriet. 

 
4. Elektroniske afstemninger 

Det er kommet en medlemshenvendelse omkring elektroniske afstemninger. 

Bestyrelsen aftalte, at Anna spørger webmaster og hun vil undersøge om de kan lade 

sig gøre og hvad det koster mhp. at evt. fremsende en vedtægtsændring til GF 2025. 
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5. Medlemsnedgang 
Der er en nedgang i antal medlemmer, hvilket er et følge af DKKs ændring i 
Klubsystemet.  
 
Heldigvis er der opdrættere, som benytter sig af Klubbens hvalpepakker og giver deres 
hvalpekøber medlemskab af Klubben. 
 
Dog har vi brug for flere medlemmer og/eller større synlighed. 
Bestyrelsen aftalte, Anna laver en noget til FB og hjemmesiden. 

 
6. Medlemsindmeldinger  

Erling har modtaget 10-15 indbetalinger i januar og februar, som han ikke ved hvad er 
for. Erling har kontaktet DKK, men har ikke fået den rette hjælp til at finde ud 
indbetalinger dækker over. 
 
Anna opfordrer Erling til at kontakte Monica, som er medlemsadministrator og har en 
kontakt i DKK, der kan hjælpe med medlemssystemet. 
 
Bestyrelsen er enige i, at Erlings skal kontakte Monica før GF så vi ikke overdrager en 
uafsluttet sag. 

 
Bestyrelsen opfordrer den kommende bestyrelse til at holde et møde med Monica, om 
hvordan arbejdsgangen er i medlemsadministrationen. 

 
7. Regnskab  

Erling har sendt regnskabet på mail.  
Det ser fornuftigt ud, men dommertransport og lommepenge er 3 gange så højt, som i 
samme periode året før. Erling undersøger det nærmere og sender oplysningerne til 
resten af bestyrelsen på mail. 
 

8. ASU 

• Werner oplyser Avlsbeskrivelsen bliver aflyst. Werner fortæller, at ASU vil 

gentænke avlsbeskrivelseskonceptet.  

• Bestyrelsen spørger ind til om ASU har planlagt nogen kommende 

arrangementer?  

 
9. AKT  

• Ændringer i AKT retningslinje skal færdigbehandles af den nye bestyrelse, 

samme med samarbejdsaftalen med træningspladserne. 

• AKT ønsker sig flere medlemmer, det overlader til den nye bestyrelse. 

 
10. UU: 

• Bestyrelsen behandlende budgettet for Lunderskov. Det er godkendt, dog 

mangler der kørselsoplysninger. 

• Bestyrelsen behandlende udstillingskalender for 2025. Den er godkendt, men 

hvis lokationer, datoer eller dommer ændres, skal udstillingskalender for 2025 

sendes til bestyrelsen til godkendelse igen. 

 



Bestyrelsesmøde i Dansk Berner Sennen Klub 

 
 Bestyrelsen den 11-04-2024                                                                             3 

• Det blev aftalt, at Miriam køber en computer til UU. 

• Det blev aftalt, at Miriam køber flere tæpper til UU. 

• Bestyrelsen spurgte Miriam hvordan går det i UU? 

– Miriam svarer, at hun er optimistisk.  
• Det blev aftalt, at Miriam del invitation fra Schweiziske Sennen Klub på FB. 

• Bestyrelsen behandlede den kritik, der har være omkring udstillingsleder i 

Slagelse.  

 
11.  Opfølgning på igangsatte indsatser  

• Monica arbejder på den nye folder og på at oversætte den illustrerede standard.  

• Inge og Maria H har opgaven med at opdatere Klubbens dommer kompendium. 

 
 


